
Referat fra bestyrelsesmøde Køge Sejlklub 11.11.2015 
kl. 18.30. Deltagere: Arne Madsen, Bo Abrahamson, 
Jakob Johansen, Ebba Glückstadt og Henrik Stillhoff
1. Budget 2016. Udvælgenes budgetforslag blev gennemgået, og Ebba udarbejder på denne 

baggrund et samlet budgetforslag til 2016, så vi kan indkalde til Generalforsamling, som vi 
satser på bliver afholdt 14.02.2016. Vi tænker over til næste gang, hvordan vi kan gøre GF 
attraktiv med mad eller lign.

2. Hjemmeside. Designet er godkendt og vi venter spændt på Klubmodul sætter indhold på 
hjemmesiden. Vi har meddelt dem, at vi forventer, at der er en fuldt funktionel hjemmeside 
01.01. Der bliver måske en udfordring i at taste oplysninger ind i det nye system, når det er 
oppe at køre. Bestyrelsen aftaler en dag, hvor vi taster medlemsoplysninger ind.

3. Evt.
1. Vedtægter på hjemmesiden skal rettes til. Jakob retter dem.


